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Voorwoord van de voorzitter 
 
Er ligt alweer bijna een jaar achter ons sinds de vorige algemene ledenvergadering. De tijd vliegt en we hebben 
niet bepaald stil gezeten als Bewonersbelangen. Tijd om u te informeren over alle ontwikkelingen en hoe we er 
nu voor staan.  
  
In ons vorige jaarverslag was er nog sprake van onderbezetting in het bestuur en hadden we te maken met 
lange complexe vraagstukken. We stonden toen voor uitdagingen en keuzes. We hebben ons beraad over de 
wijze waarop we bezig waren, of dat wel de juiste manier was en of we daarmee voldoende konden bereiken.  
We kwamen tot de conclusie dat ondanks de inzet van alle bestuursleden onze invloed beperkt was en dat we 
niet zichtbaar genoeg waren. Er lag een nieuwe uitdaging voor ons klaar die we met beide handen hebben 
aangegrepen.  
 
De complexe vraagstukken zijn er nog steeds en we kunnen niet alles oppakken en bespreken binnen het 
bestuur. Duidelijk is dat het om ‘vaste’ onderwerpen gaat, zoals verkeersveiligheid, overlast, openbaar groen, 
waterrecreatie, maar ook is er behoefte aan goede communicatie en het organiseren van activiteiten. We 
hebben daarom onze vergaderfrequentie opgevoerd naar maandelijks, onze website vernieuwd, vaker een 
nieuwsbrief uitgebracht, een nieuwjaarsborrel voor leden georganiseerd, een enquête gehouden en bovenal u 
gevraagd om ons te helpen.  
 
Onze vereniging is inmiddels uitgebreid met 6 werkgroepen. Iedere werkgroep heeft ongeveer 5 leden, 
waaronder 1 of meer bestuursleden. Zo hebben we afgelopen jaar 14 enthousiaste werkgroepleden mogen 
begroeten en 2 aspirant bestuursleden. We zijn bijzonder blij met deze ontwikkeling en deze leden. De 
werkgroepen pakken veel onderwerpen en details op, zodat we ons tijdens de bestuursvergaderingen kunnen 
richten op de hoofdzaken. Zo zijn we efficiënt bezig.  
 
Bij een ‘reorganisatie’ als deze moeten we onszelf de tijd en ruimte geven om de onderlinge samenwerking 
meer vorm te geven en om elkaar te versterken en ondersteunen waar dat nodig is. De komende periode gaan 
we deze weg voortzetten. 
 
Door de enquête van december 2023 weten we waar volgens u onze aandacht naar uit moet gaan. Die 
onderwerpen zijn belegd bij de werkgroepen. Een wezenlijk verschil met voorgaande jaren is dat we ons nu 
meer willen gaan richten op het ondersteunen en organiseren van activiteiten. Zo hebben we o.a. de besteding 
van leefbaarheidsgelden transparanter gemaakt en zetten wij ons in voor activiteiten zoals het “Kom over de 
brug Festival”. 
 
Tot slot wil ik met u delen dat onze vereniging er goed voor staat in zowel financiële zin als wat betreft de groei 
van het aantal leden wat momenteel op 242 staat.  
  
Geen bewonersbelangen vereniging zonder haar leden en vrijwilligers, samen maken we van Blauwestad een 
prachtlocatie om te wonen. We zijn blij met u als lid. 
 
 
Namens het bestuur, 
 
 
 
José van Atten 
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1.  Algemene uitgangspunten  
 
De Bewonersbelangen Blauwestad (BB) behartigt de collectieve belangen van de bewoners van woonplaats 
Blauwestad en omgeving Meerland en Ekamp om de leefbaarheid te vergroten. Daarbij zijn de algemene 
uitgangspunten, zoals benoemd hieronder, van belang. De focus van het bestuur van de BB ligt bij de taken die 
wij uitvoeren en verantwoordelijkheden die we dragen bij de volgende punten: 
  
1. Het versterken van de sociale cohesie binnen de woonplaats en omgeving 
2. Het behartigen van de belangen van de inwoners, belangengroepen of verenigingen binnen de 

woonplaats en omgeving richting de gemeente, andere overheidsinstanties of bedrijven 
3. Het stimuleren van de samenwerking tussen verenigingen, bedrijven en belangengroepen 
4. Het initiëren van plannen ter verbetering van de leefbaarheid van het gebied. 
   
Deze 4 thema’s zijn voor de BB vaste onderwerpen en aandachtspunten tijdens overleggen met openbare 
instanties zoals het projectbureau, de provincie, de gemeente Oldambt en waterschap Hunze & Aa’s. 
 

1.1  Activiteiten Bestuur Bewonersbelangen Blauwestad 
 
Vergroten zichtbaarheid  
Het bestuur van BB was voornemens om vaker updates te plaatsen en opener en transparanter te zijn over de 
laatste ontwikkelingen met betrekking tot de georganiseerde activiteiten en behandelde onderwerpen en heeft 
de website zoveel mogelijk benut om dat te doen. Hierop heeft u meerdere updates kunnen lezen van de 
verschillende werkgroepen tezamen met georganiseerde activiteiten.  
Daarnaast heeft het bestuur gepoogd via de uitgegeven nieuwsbrieven de leden en bewoners zo goed mogelijk 
op de hoogte te houden.  
Tot slot is er een enquête gehouden onder de leden die aanwezig waren op de nieuwjaarsborrel voor leden.  
Ook in het volgende jaar zal het bestuur tezamen met de werkgroepleden zich actief blijven inzetten ten 
behoeve van de zichtbaarheid van de BB, zodat leden maar ook andere bewoners van de Blauwestad op de 
hoogte zijn van de activiteiten van de BB en waar de BB voor staat.  
Dit willen we bewerkstelligen door periodiek te communiceren over de werkzaamheden en resultaten middels 
digitale nieuwsbrieven exclusief voor de leden en de reguliere papieren nieuwsbrieven voor alle bewoners. Dit 
tezamen met het verder ontwikkelen van de website waarbij meer interactie mogelijk zal zijn tussen de leden, 
bewoners en de BB. 
 
Contributie  
Gedurende het jaar is er enige tumult geweest betreft het innen van contributiegelden tezamen met het doel 
waaraan dit zal worden besteed. Als bestuur hebben wij besloten de toeslag niet meer door te belasten, en in 
alle gevallen alleen nog de afgesproken lage contributie van € 10,- te hanteren. Dit kunnen wij doen door de 
introductie van een nieuwe betaalmodule van Clubdiensten, waarbij per iDEAL betaald kan worden. Deze 
betaalwijze kunnen wij aanbieden zonder extra toeslag. Nb. De machtiging voor automatische incasso blijft ook 
bestaan, voor uw gemak, zodat u hier geen omkijken naar heeft.  
Het geïnde geld zal worden besteed aan het organiseren van onze algemene ledenvergadering. Dit willen we 
graag blijven doen voor onze leden in de komende jaren. Het moet duidelijk zijn dat het lidmaatschap van 
meerwaarde moet zijn voor de leden. Naast de kosten voor het huren van een locatie willen we ook graag onze 
leden voorzien van een hapje en een drankje zoals is aangeboden tijdens de leden nieuwjaarsborrel. Kortom, 
om dergelijke informatieavonden te behouden en uit te breiden met meer activiteiten, is financiële armslag 
noodzakelijk.  
Om het voor leden betaalbaar en ook aantrekkelijk te houden om lid te zijn, wil het bestuur zoals in de 
afgelopen jaar ook in 2024 de bijdrage voor leden op €10 per jaar houden mits dit via automatische incasso kan 
verlopen. Daarnaast willen we meer expliciet maken wat u als lid terugkrijgt voor deze jaarlijkse bijdrage t.o.v. 
het niet lid zijn. 
 
Algemene Ledenvergadering (ALV)  
Ook in 2023 heeft het bestuur van de BB (statutair) een Algemene Ledenvergadering georganiseerd. Met een 
grote opkomst was het wederom erg goed bezocht. Tijdens de ALV zijn de onderwerpen die zijn behandeld 
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door de BB besproken, maar is er ook aandacht besteed aan openbare voorzieningen uit de omringende 
dorpen. In dit geval hadden we dhr. Hateboer uitgenodigd t.a.v. de status omtrent het zwembad de 
Hardenberg. De verdere details kunt u terugvinden in de notulen en het verslag van de ALV welke op de 
website staan.  
Voor de eerstvolgende ALV zal de BB naast de reguliere ALV onderwerpen zoals financieel jaarverslag, de 
benoeming van bestuursleden en kascommissie ook meer aandacht schenken aan de onderwerpen die zijn 
behandeld vanuit de verschillende werkgroepen. Om dit te bewerkstelligen laten we een afgevaardigde vanuit 
elke werkgroep aan het woord om u als lid van informatie te voorzien wat afgelopen jaar is gedaan.  Tot slot 
willen we blijven werken aan een grote opkomst bij de Algemene Ledenvergadering middels u tijdig te 
informeren rondom de locatie en agenda.  
 
Behoud bestaande leden en werving nieuwe leden 
Momenteel telt de BB 242 leden wat een groeiend aantal laat zien van met 30 leden t.o.v. vorig jaar. Het 
bestuur van de BB zal blijven adverteren op de gebruikelijke kanalen (mond tot mond, website en 
nieuwsbrieven) om het aantal leden te blijven bevorderen. De werkgroep Communicatie zal blijven proberen 
om andere manieren van leden werven te onderzoeken en uit te voeren en staat daarbij open voor suggesties. 
Doelstelling: verdere groei in het ledenaantal en stabiliteit in het huidige ledenbestand. 
 
Klachten- en meldingscommissie    
Sinds februari 2024 hebben we een belangrijke stap gezet in het versterken van onze klantgerichtheid door het 
implementeren van een klachten- meldingsprocedure. Deze procedure stelt ons in staat om op een 
gestructureerde en effectieve manier om te gaan met feedback van onze leden. Tot dusver hebben we 6 
meldingen/klachten mogen ontvangen en behandeld. Deze meldingen/klachten worden in de 
bestuursvergadering verder toegelicht en behandeld. Tevens wordt er tenminste jaarlijks gekeken naar trends 
binnen de opmerkingen en we onderzoeken jaarlijks of de procedure zelf aan de verwachtingen beantwoordt. 
 
Activiteiten voor leden 
Zoals eerder benoemd wil de BB dat het lidmaatschap van meerwaarde moet zijn voor de leden. Vanuit u als lid 
hebben we ook het verzoek gekregen om meer activiteiten te organiseren voor de leden dan alleen de ALV's. 
Om leden meer  te betrekken, te enthousiasmeren en ook te bedanken voor het lidmaatschap. Dit jaar was 
vanuit de werkgroep Activiteiten onze eerste Nieuwjaarsborrel voor leden georganiseerd en deze  was zeer 
goed ontvangen door de leden. 
De BB  zal in contact blijven met de leden om te kijken waar behoefte aan is en welke activiteiten inhoudelijk 
geschikt zijn voor de leden. De Nieuwjaarsborrel heeft een repeterend karakter gekregen en zal ook volgend 
jaar weer worden gehouden. 
 
Enquête Bewonersbelangen 2024  
Op basis van het onderzoek “Toekomstvisie Blauwestad, Meerland en Ekamp in 2030' waarin de door de 
bewoners gewenste ontwikkelingen voor de komende jaren zijn vastgelegd, is er een hernieuwde vragenlijst 
gecreëerd welke tijdens de nieuwjaarsbijeenkomst op 19 januari 2024 onder de aanwezige leden is ingevuld 
om goed inzicht te krijgen in wat er leeft onder de bewoners en waar de aandacht naar uit moet gaan. De 
volledige uitkomst kunt u terugvinden op de website, maar op basis van de antwoorden waren dit de top 5 
aandachtspunten: 
1. Ontbreken van wandel- en fietspaden 
2. Overlast van waterplanten 
3. Te smalle wegen (kapot gereden bermen, geen parkeerruimte) 
4. Overlast/Handhaving (lawaai, vandalisme, hangjeugd, bouwverkeer, honden, maar ook handhaving 

beeldkwaliteitsplan) 
5. Behoefte aan activiteiten 
Onze ambitie is om hier ook opvolging aan te geven in de komende periodes.  
 
Toewijzen van bijdragen voor activiteiten 2023 en 2024 
Elk jaar kunnen wij leefbaarheidsgelden verstrekken aan initiatieven voor bewoners uit de Blauwestad en in de 
Blauwestad. Echter is er door omstandigheden niet een duidelijk reglement openbaar gesteld inzake hoe dit 
aangevraagd kan worden. Dit hebben we nu onlangs op onze website geplaatst om het proces transparant te 
maken. Voor dit jaar is er nog steeds budget beschikbaar voor openbare activiteiten voor de bewoners van de 
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wijken in de Blauwestad. Raadpleeg de informatie op de website en dien uw aanvraag digitaal in conform het 
reglement.  
Tot dusver hebben we deze periode een bijdrage verleend aan: 

- Activiteitencommissie De Wei voor de activiteit paaseieren zoeken in de Wilgenborg. 
- Buurtbarbecue Kievit  
- Buurtactiviteit Park van Pomona 
- Actiegroep Transferium 

 
Kunstwerk informatieborden 
Tezamen met het projectbureau Blauwestad zijn de handen ineengeslagen om meer bekendheid te geven aan 
de geschiedenis van onze huidige leefomgeving. In samenwerking met een kunstenares zullen er 4 artistieke 
informatieborden worden gerealiseerd en geplaatst in de buurt van het stuk Hoogveen over de nieuwe 
bruggen, nabij de zoutopslag, op de punt van de Groeveweg en op de kop van de dijk aan het eind van de 
Groeveweg. 
Het ontwerp met de teksten zijn gemaakt en de planning is om deze te plaatsen dit voorjaar. 
 
 
Ontmoet de raad 
Op 27 juni waren wij uitgenodigd bij ‘Ontmoet de raad’. De gemeente Oldambt biedt met deze bijeenkomst de 
mogelijkheid aan bewoners om verhalen te delen, zorgen te uiten of om met ideeën te komen. Wij hebben 
daar de volgende onderwerpen m.b.t. Blauwestad gepresenteerd: verkeersveiligheid en bouwverkeer; 
vandalisme en overlast; onderhoud en bevaarbaar houden van waterwegen; overdrachtsplannen van de 
Provinciale Staten naar gemeente Oldambt. Na afloop hebben we in informele sfeer nog zaken die onder 
bewoners spelen, kunnen bespreken met meerdere raadsleden.  Niet veel later is er een opvolging geweest 
met een vertegenwoordiging vanuit de VVD om de problemen rond de verkeersveiligheid in Blauwestad verder 
te bespreken. 

2.  Werkgroepen 
 
Ter ondersteuning van de bewonersvereniging, om de doelstellingen te realiseren, zijn er afgelopen jaar 

diverse werkgroepen ingesteld. Deze werkgroepen bestaan uit zowel bewoners die actief willen bijdragen en 

uit bestuursleden vanuit de BB. Zoals u heeft kunnen lezen in de meest recente nieuwsbrief hebben we zeer 

recentelijk veel nieuwe werkgroepleden mogen verwelkomen. Hierdoor is het mogelijk om meer te kunnen 

behandelen en te realiseren voor u als lid en bewoner. De voortgang hiervan kunt u terugvinden op onze 

website onder de tab “werkgroepen”. Echter is hier nog ruimte voor verbetering, want met een vollere 

bezetting kunnen wij meer voor u gaan betekenen wat betreft de  voortgang van de onderwerpen welke op de 

website kunnen staan. Het streven hebben we dan ook om dit  komend jaar te realiseren. Onderstaand treft u 

een korte opsomming van de werkgroepen. 

 
Verkeersveiligheid 
De werkgroep Verkeersveiligheid houdt zich bezig met verkeersproblemen en veiligheid in het algemeen, met 
parkeerproblemen, bouwverkeersoverlast en met de veiligheid van het verkeer in onze wijken. Tezamen met 
de gemeente, de provincie en u als bewoner trachten we de veiligheid in het verkeer te verbeteren. Afgelopen 
periode heeft de werkgroep onderstaande punten behandeld: 

- Weginrichting Cantharel “Het Park” 
- Verkeersveiligheid bij speeltuin aan de Elfenbank 
- Verkeersveiligheid fietspaden en autoweg Hoofdstraat en Bovist 
- Snelheidsmetingen Ekamperweg en Hoofdstraat tezamen met handhaving  
- Straatverlichting m.n. bij kruisingen zoals de Scheepsmeter, Hoofdstraat 

 
Vandalisme en Overlast 
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Doel van de werkgroep: het scheppen van voorwaarden een zo veilig mogelijke woonplaats te zijn tezamen 

met en voor haar bewoners. Middels regelmatige communicatie met onze wijkagent, BOA’s en de gemeente 

tracht de werkgroep de medebewoners bewust te maken van de nodige gevaren en het nemen van 

preventieve maatregelen. Afgelopen periode heeft de werkgroep onderstaande punten behandeld: 

- Handhaving en BOA’s 

Groenvoorziening 
Deze werkgroep zet zich in voor het beheer en waar mogelijk aan de inrichting van het gemeenschappelijke 

groen in en rondom Blauwestad. Afgelopen periode heeft de werkgroep onderstaande punten behandeld: 

- Het opruimen van zwerfafval  

- Hondenpoep 

- Gereedschap en onderhoud openbaar groen 

Waterkwaliteit 
De werkgroep Waterkwaliteit heeft zijn naam veranderd in Werkgroep Vaarkwaliteit. Dit is gedaan omdat de 
nieuwe naam de lading beter dekt. Zij hebben contact gehad met betrokken overheden en andere relevante 
organisaties. De werkgroep besefte dat ze te weinig kennis bezat om een goede gesprekspartner te zijn voor de 
betrokken overheden. De waterplanten zijn in heel Nederland een probleem als het gaat om behoorlijke 
recreatie. Wanneer er waterplanten zijn, voldoet het water aan de milieueisen, maar zwemmen, varen 
(gemotoriseerd als zeilen) wordt (veel) moeilijker. Dit is voor recreatie niet fijn en daarmee ook niet voor de 
aanzuigende werking waar Blauwestad  voor bedoeld is. De werkgroep heeft contact gelegd met o.a de 
Randmeren waar ze veel verder zijn met het waterplantenprobleem en de werkgroep gaat dit jaar de 
opgehaalde kennis delen met de betrokken overheden. De werkgroep heeft een verbeterd maaiplan ingediend 
en de werkgroep heeft een plan voor een harkproef. Voor dit laatste is helaas nog geen geld. 
Afgelopen periode heeft de werkgroep onderstaande punten behandeld: 

- Maaibeleid waterplanten 
 
 
Communicatie 
Doel van de werkgroep: o.a. communicatie namens het bestuur, het periodiek maken en verspreiden van onze 

nieuwsbrief om onze bewoners op de hoogte te houden van allerlei wetenswaardigheden vanuit het bestuur 

en de verschillende werkgroepen. Afgelopen periode heeft de werkgroep onderstaande punten behandeld: 

- Opstellen en versturen van de nieuwsbrieven 

- Verbeteren website 

- Organiseren prijsvraag 

Activiteiten & Evenementen 
Doel van de werkgroep: vergroten van saamhorigheid middels het organiseren van allerlei activiteiten voor 

jong en oud. Initiatieven voor heel Blauwestad, welke door wijkbewoners worden opgestart, worden eveneens 

ondersteund door de werkgroep, mits verantwoord. 

- Algemene Leden Vergadering 
- Nieuwjaarsborrel leden 
- Enquête onder de leden uitschrijven en verwerken  
- Ondersteuning aan het “Kom over de Brug” Festival 
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3.  Het Bestuur 
 
De interne organisatie van de BB bestaat uit het bestuur, de werkgroepen gevormd door bestuursleden en BB 
leden, de kascommissie en onze vrijwilligers.  
Om te beginnen met het bestuur van de BB dat momenteel uit 9 actieve leden bestaat. We hebben in 2024 2 
bestuursleden die aftreden, 2 nieuwe bestuursleden en 3 bestuursleden die zich voor een nieuwe periode van 
3 jaar herkiesbaar stellen*.  
Ine Dijks en Gerrit Smid gaan ons na 12 jaar verlaten en we willen beiden ontzettend bedanken voor al hun 
inzet en toewijding. Daarnaast verwelkomen we 2 nieuwe aspirant leden, namelijk Jaap van der Woude en 
Peter Weijn die plaats willen nemen in het bestuur. Welkom beiden. 
Voorafgaand aan de ALV zullen we vragen, middels de mail aan de leden, akkoord te gaan met onderstaand 
voorstel: 
 
Aftredend – niet herkiesbaar  
Ine Dijks  voorzitter 
Gerrit Smit  penningmeester 
  
Aftredend - herkiesbaar   
Chris Gras  bestuurslid - ledenadministratie 
Jan Kraster  bestuurslid- vice penningmeester 
José van Atten  voorzitter 
  
Voorgedragen - kiesbaar   
Jaap van der Woude 2e secretaris 
Peter Weijn  penningmeester 
  
Zittend bestuur  
Anita Loonstra  bestuurslid - vice-voorzitter 
Sebastiaan Hillenga secretaris 
Wim Harders  bestuurslid 
Philip van der Linde bestuurslid 
 
*Bestuursleden worden benoemd voor een periode van 3 jaar. Onder een jaar wordt te dezen verstaan de 
periode tussen 2 opeenvolgende jaarlijkse algemene vergaderingen.  
**Er geldt een maximale zittingsperiode van 3 jaar (of korter op eigen verzoek) en is na aftreden onbeperkt 
onmiddellijk benoembaar. 
 

3.1  Werkgroepleden 
 
Ter ondersteuning van de bewonersvereniging, om de doelstellingen te realiseren, zijn er diverse werkgroepen 

ingesteld. Bewoners die actief willen bijdragen, worden van harte uitgenodigd bij te dragen aan een 

werkgroep. Deze werkgroepen functioneren grotendeels zelfstandig, het bestuur van de Bewonersbelangen 

Blauwestad is en blijft evenwel eindverantwoordelijk. Het bestuurslid van de Bewonersbelangen Blauwestad 

binnen de werkgroep communiceert met het algehele bestuur over de voortgang en activiteiten van de 

werkgroep in relatie tot de gedefinieerde doelstellingen. 
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3.2 Kascommissie 
Tijdens de vorige Algemene Ledenvergadering van 13 juni 2023 zijn de huidige kascommissieleden voor een 

jaar benoemd door de leden. De kascommissie die de balans en staat van uitgaven en ontvangsten controleert 

en verslag uitbrengt aan de Algemene Ledenvergadering bestaat uit twee leden, namelijk: Dhr K. Frei, en Mevr. 

R. Smits.   
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4.  Financieel Jaarverslag 2023-2024 
 

 
 

 

4.1  Toelichting jaarrekening 

Bij het opmaken van het financieel verslag zijn een aantal basisprincipes in aanmerking genomen. Opbrengsten 
worden genomen op het moment dat ze daadwerkelijk zijn gerealiseerd, kosten en verplichtingen worden 
opgenomen in het boekjaar waarin ze zijn ontstaan. Naast de spaarrekening zijn er geen andere balansposten.  

 

Buurtbudget gemeente  
De vereniging ontvangt ieder jaar een buurtbudget van de gemeente. Deze is samengesteld uit een basisbedrag 
van € 4.150 en een toeslag van € 0,35 per inwoner. Begin 2022 telde Blauwestad volgens de gemeentelijke 
administratie 1.001 inwoners. De berekening van het buurtbudget in 2023 kwam daardoor uit op € 4.500,35.  
In het verleden was het buurtbudget opgedeeld in twee delen: organisatiegelden ( een vast bedrag van € 2.000 
) en leefbaarheidsgelden. Het bedrag van de leefbaarheidsgelden werd door het bestuur geoormerkt als 
budget voor bewonersactiviteiten en gelijkelijk verdeeld over de woongebieden. Er waren in 2023 6 
woongebieden vertegenwoordigd in Bewonersbelangen: De Wei, Het Havenkwartier, Het Park, Het Riet, Het 
Wold en Meerland, zodat er per woongebied ruwweg € 350 beschikbaar was voor activiteiten.  
 

Spaargelden  
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In eerdere jaren had de regeling van de buurtbudgetten de verplichting om het bedrag dat aan het einde van 
een jaar was overgebleven, terug te storten in de gemeentekas. In de coronajaren is deze regel echter niet 
toegepast, zodat we konden sparen. Het totaal gespaarde bedrag is nu € 11.728,84. We kunnen niet uitsluiten 
dat de gemeente in de toekomst zal teruggrijpen op de oude regeling.  

 
Uitgaven  
De kosten voor de website bevatten het abonnement op WIX dat in 2023 voor 3 jaar is verlengd.  
De kosten voor de leden bestaan voor een groot deel uit een donatie voor het behoud van De Hardenberg en 
de kosten voor de ALV. Daarnaast hebben we bijgedragen aan initiatieven voor de leefbaarheid en zijn er 
drukkosten voor de nieuwsbrieven opgenomen in deze uitgaven.  

 
Andere bank  
Als gevolg van een fout in de administratieve systemen en de communicatie tussen afdelingen bij de ING Bank 
inzake de UBO registratie, werd in november 2023 onze bankrekening eenzijdig opgeheven. Het bleek een 
veelvoorkomend probleem en de oplossing had nogal wat voeten in de aarde. Uiteindelijk hebben we een 
overstap gemaakt naar de Rabobank en hadden we in januari 2024 weer een werkende bankrekening. 

5.  Begroting 2024-2025 
 

                 
Deze meerjarenbegroting is een financieel plan van de verwachte inkomsten en uitgaven van 
Bewonersbelangen Blauwestad, geprojecteerd over een periode van meerdere jaren. Het biedt een 
langetermijnoverzicht om de financiële gezondheid en de toekomstige financiële positie te waarborgen. Deze 
begroting stelt Bewonersbelangen Blauwestad in staat om weloverwogen beslissingen te nemen en te 
beheren, zodat zij haar doelstellingen effectief kan realiseren en de belangen van haar leden kan behartigen. 

 
Inkomsten: 
De grootste inkomstenstromen bestaan de komende jaren uit de subsidie van de gemeente Oldambt en de 
inkomsten uit de contributies van de leden. De gemeente draagt € 4.700,00 bij en de leden dragen € 2.400,00 
aan contributie.  
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Nabetaling contributies 2023: 
We constateren dat er een late betaling van contributie, van € 910,00 heeft plaatsgevonden vanuit 
Clubdiensten. De reden hiervoor was dat door de overstap van ING naar Rabobank er geen 
bankrekeningnummer beschikbaar was. Deze betaling was daarom later en wordt meegenomen in 2024. Dit 
kan worden beschouwd als een meevaller. 

 
Extra eenmalige kosten Clubdiensten: 
Om de ledenadministratie en facturatie te verbeteren, is besloten om een nieuwe ledenmodule aan te schaffen 
van Clubdiensten. Voor de implementatie van deze nieuwe ledenmodule zijn eenmalige kosten van € 1.093,00 
gemoeid voor ICT-werkzaamheden door Clubdiensten. 

 
Bijdrage leefbaarheidsgelden: 
De leefbaarheidsgelden worden gebruikt voor activiteiten van leden in de gebieden Blauwestad, en worden 
gereguleerd door het bestuur volgens opgestelde richtlijnen. Leden kunnen een aanvraag indienen voor dit 
geld met behulp van een aanvraagformulier. Er is € 2000,- per jaar gereserveerd voor deze doeleinden. 

 
Nieuw budget werkgroepen: 
Elke werkgroep kan tot € 150,- declareren. Dit budget stelt de werkgroepen in staat om kosten voor 
vergaderingen, drankjes zoals frisdrank, koffie en thee, excursies passend bij de werkgroep en een 
kilometervergoeding (€ 0,20/km) naar een excursie te declareren (carpoolen wordt aanbevolen) 
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6. Tot slot 

Net zoals in de periode 2022 - 2023 moest er ook in 2023 - 2024 veel geschakeld worden dankzij mutaties in 
het bestuur. Desalniettemin zijn wij blij om te laten zien dat er evengoed veel gedaan kon worden in het belang 
van de leden en bewoners. Met nieuw elan en een grotere bezetting van de werkgroepen hopen we dat we in 
de eerstvolgende periode van 2023 – 2024 nog meer kunnen werken aan de zichtbaarheid van de BB en dat de 
waarde als lid beter uit de verf gaat komen. Wij kijken vol optimisme vooruit!  

Wij wensen u een heel mooi verenigingsjaar toe. 

 

Namens het bestuur, 

 
 
 

Sebastiaan Hillenga 
Jaap van der Woude 

Secretariaat 


